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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/25-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-25-2 
Rijeka, 24. siječnja 2025. godine 

 
ZAPISNIK 

S 22. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 24. siječnja 2024. (petak) održana je 22. sjednica VMO Kozala, s početkom u 10,30 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Natalija Žanetić Car, članica VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika s 20. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 

- 1. Usvajanje Izvješća o radu za 2024. godinu 
- 2. Usvajanje Rebalansa 
- 3. Dan društvenih igara –Kozalacon 
- 4. Karneval u kvartu – priprema za program 
- 5. Konzervatorsko mišljenje o razvoju Kozale 
- 6. Aktualnosti u kvartu - razno  

Sjednica je započela u 10,30 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 i AD2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je svima prisutnima Izvješće o radu za 2024. godinu 
kao i Rebalans financijskog plana za 2024. godinu. 
 
Zaključak: Izvješće i rebalans su jednoglasno usvojeni. 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je Vijeću ukratko nadolazeći program Dan društvenih 
igara „Kozalacon“ u organizaciji kvartovske udruge „Smart kvart“ koji će se održati u 
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prostorijama MO Kozala 25.1.2025. U sklopu programa održati će se razne društvene igre, 
predavanja, radionice za velike i male, PSI gaming i sl. i to u vremenu od 16.00-22.00 sata. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena. 
 

AD 4 
Predsjednik VMO Kristian Starčić najavio je dolazak prvog ovogodišnjeg programa vijeća 
„Karneval u kvartu“, dječje karnevalske zabave. Predlaže da se isti održi uoči velikog 
karnevala, u subotu 1.3.2025. i to od 16,00-22,00 sata. Karneval će biti održan u suradnji sa 
Karnevalskom udrugom „Siti i pijani“. Navodi kako su nadležni iz Turističke zajednice grada 
Rijeke najavili pomoć kroz suorganizaciju udruga karnevalista  Grada Rijeke te kako će se ovaj 
program uvrstiti u Kalendar karnevalista Grada Rijeke. Za isto je ovaj program  dobio i podršku 
Grada Rijeke. Predlaže ponovno organiziranje tombole, angažiranje animatora za djecu te 
poziva članove vijeća i pododbora vijeća za sudjelovanje u kićenju i pripremi prostorija mjesnog 
odbora za održavanje karnevala.  
 
Zaključak: Informacija i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 

AD 5 
Vezano uz sastanak koji su članovi VMO Filip Jakovac i Kristian Starčić održali u studenome 
2024. sa Konzervatorima iz Ministarstva kulture, a na temu krajobrazne smjernice za prostor 
Kozale, mjesni odbor je zaprimio dopis u kojemu izražavaju svoje mišljenje. Uglavnom se ne 
protive svim promjenama za koje se VMO Kozala zalaže, ali ukazuju na potrebu poštivanja 
povijesnog perivoja Sjećanja, Crkve Sv. Romualda i Svih Svetih, Kalvarije i vile nadvojvode 
Josipa (Državni arhiv Rijeka) kao kulturnih dobara. Pozdravljaju potrebnu izgradnje parkirališta 
pored Groblja Kozala koje treba imati vlastito parkiralište i logičnim se rješenjem čini dvorište 
između groblja i ulice, danas u korištenju klesarije. 
Ne slažu se s preuređenjem prostora perivoja u pseći park niti prostora za rekreaciju već 
predlažu preuređenje prostora u zoni iza zgrade MO Kozala (urušeni objekt) u vrt sa dječjim 
igralištem te prostorom za fitness na otvorenom  koji bi se uz boćalište prirodno uklopio u 
ambijent.  
Smatraju kako je povijesni perivoj vile nadvojvode Josipa (danas Park Nikole Hosta) 
konzervatorski najvrjedniji riječki povijesni perivoj kojega treba uređivati i obnavljati tek po 
izrađenom konzervatorsko-krajobraznom elaboratu i krajobraznom projektu obnove.  
Navode kako su na prostoru Kozale, konkretno brdu Goljak, postojali posjedi vinograda i 
maslinika te radi uloge koju zelenilo ostvaruje povezujući raznolike izgradnje te ublažavajući 
efekt preizgradnje čineći stambeno naselje ugodnijim za život, potrebno je sačuvati sve zelene 
površine od izgradnje ili betonizacije radi pariranja, postojeća stabla i grmove potrebno je 
održavati, dopunjavati poštujući povijesne stilske osobitosti.  
Podržavaju programa RPLP-a koji se odvio dvije godine za redom na prostoru šumice OŠ 
Kozala te smatraju kako je na takav način pohvalno uređenje okoliša. 
Napominju također potrebu izmještanja spomenika braniteljima poginulima u Domovinskom 
ratu iz dječjeg parka Zvonimira Škerla na praznu površinu prije cvjećarni, na ulazu u groblje 
gdje bi spomeniku bilo adekvatnije mjesto, s obzirom na veličinu prostora.  
Podržavaju akciju VMO Kozala po pitanju gradnje kvartovskih garaža/parkirališta kako bi se 
što više automobili sklonili s nogostupa i ulica, a predlažu ujedno i pretvaranje betonskih 
površina u zelene vrtove. 
Pozdravljaju prijedloge VMO Kozala po pitanju osuvremeniziranja dječjih igrališta didaktičkim, 
ekološkim spravama, uvođenje raznolikosti npr. skate park na krovu buduće garaže, visoke 
podzide urediti u stijene za penjanje i sl.  
Također i upozoravaju kako se uklonjeni cedar u Ulici Ante Kovačića kod k.br. 7 koji je činio 
neizmjerno krajobrazno bogatstvo do danas nije zamijenio novim. 
I na kraju, nisu zadovoljni novouređenim Volčićevim trgom jer smatraju kako isti nije doprinio 
novoj prostornoj vrijednosti. Navode kako su izmijenjeni prostorni odnosi i izvorni koncept 
značajnog sklopa arhitekture iz doba moderne, umanjena vizualna dominacija objekta MO 
(Circolo Rionale Borgomarna), a sadnjom listopadnog drveća zakloniti će se pročelje te 
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izmijeniti doživljaj šireg prostora. Smatraju kako ovo novo rješenje nije uvažilo izvorni 
urbanistički plan uređenja kompleksa crkve, parka i trga koji je zamišljen kao jedinstvena 
urbana cjelina. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 

AD 6/1 
Predsjednik VMO predlaže da se dogovori zajednički izlazak na teren vijećnika i predstavnik 
Rijeka-plus po pitanju utvrđivanja i uklanjanja viška prometnih stupića na području Laginjine 
ulice. Smatra kako se isti nalaze na mjestima gdje ne trebaju, a nedostaju na mjestima gdje 
su potrebni. 
 

AD 6/2 
Predsjednik VMO predlaže da se kontaktira nadležne iz Upravnog odjela za komunalni sustav 
i promet vezano uz postavljanje viška klupica te predlaže da se iste postave svakako u park 
za vježbanje, u park Zvonimira Škerla (ako je potrebno) te, prema prijedlogu vijećnice Franjić 
Ljiljane, kod k.br. 26 u Baštijanovoj ulici. 
 
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 11,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


